
 

Referat af bestyrelsesmøde  
 

 
Bestyrelsesmøde/teams møde torsdag den 26. februar 2025 kl. 19 

 
Deltagere via Teams:  Jørgen Klitten/JKL, Jørgen Koesgaard/JKO, Ole Vinberg Larsen/OVL, Camilla 
Eldur/CE, Lone Dyekjær/LD, Rasmus Just Christensen/RJC 
 
Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 
2. Godkendelse af sidste referat  
3. Meddelelser fra formanden 
4. Projekt spuling 

a. Feedback 
b. Afregning med rørejere 
c. Grøfteinspektion 

5. Vandafledning - Tre-Lyng 
6. Vandafledning - Team Gudmindrup 

a. Opdatering 
b. Evt. medlemskab af SAGT 

7. Generalforsamling 

a. Forberedelse 
b. Genvalg og kandidater 

8. Veje 
9. Økonomi 
10. Området 

a. Matrikulering og servitutter 
11. Hjemmeside 
12. Facebook 
13. Henvendelser fra medlemmer 
14. Forretningsorden - foreslås behandlet separat på et Teams-møde 
15. Næste bestyrelsesmøde 
16. Eventuelt 

Ad 1. Godkendt  

Ad 2. Godkendt 

Ad 3. Ingen  

 



 
Ad 4. 

a. Vejunderføringer i foreningen og den rørstrækning, der var opbakning til blandt medlemmerne, er 
blevet spulet. Brønden på Pilevænget blev fundet, åbnet og spulet. Bestyrelsen takker de berørte 
medlemmer for opbakningen til projektet.  

b. Opkrævninger vil blive mailet til berørte bredejere, som har fået spulet rør. Beløbet er mindre end 
forventet.  

c. Grøfteinspektion vil finde sted i løbet af foråret. 

Ad 5. 

RJC fremsender på opfordring fra bestyrelsen det (i et tidligere referat omtalte) forslag om fremtidssik-
ring af vandafledning i Gudmindrup Lyng og Tre Lyng til Tre Lyngs formand til deres  drøftelse på et 
kommende bestyrelsesmøde. Bestyrelsen imødeser en hensigtserklæring, om Tre Lyng ønsker at 
indgå i dette samarbejde om vandafledning og indgå i et projekt. 

Ad 6. 

a. Der er møde d 28/2 i arbejdsgruppen med en ingeniør, der skal give overslag over, hvad etable-
ring af en pumpestation kan koste. OVL og JKO deltager. Mødet finder sted ved Gærde å. Når 
der kommer et prisoverslag vil arbejdsgruppen indkalde Odsherred Kommune til møde mhp. at 
etablere en pumpestation.  

b. Bestyrelsen drøftede medlemskab af SAGT. Indtil videre afventer bestyrelsen yderligere tiltag. 

Ad 7. 

a. Forberedelse  
i. Formandsberetningens indhold blev drøftet. Bestyrelsesmedlemmer sender input til 

formanden. 
ii. Fuldmagtskabelon bliver lagt på foreningens webside. En udprintet udfyldt fuldmagt 

skal medbringes af fuldmagthaveren til generalforsamlingen. Retningslinjer beskrives 
på foreningens webside. 
 

b. Genvalg og kandidater 
i. Formand, 2 bestyrelsesmedlemmer og 1 suppleant er på valg. 

ii. JKL fratræder som formand og ønsker ikke genvalg. 
iii. OVL er kandidat til formandsposten. 
iv. CE og LD modtager genvalg. 
v. RJC er kandidat til bestyrelsen. 

vi.  Såfremt RJC vælges er der behov for 2 nye suppleanter - ellers 1 suppleant. 

Ad 8. Intet nyt 

Ad 9.  

Der har manglet og mangler betaling for obligatorisk medlemskab af Gudmindrup Lyng Grundejerfor-
ening for flere medlemmer. JKO har rykket. Det er tidkrævende, hvorfor medlemmerne opfordres til at 
tilmelde sig PBS for at lette indkrævningen.  

Ad 10. intet nyt. 



 
Ad 11. intet nyt. 

Ad 12. intet nyt. 

Ad 13. intet indkommet. 

Ad 14. udskydes. 

Ad 15. Næste møde er tirsdag d 25/3 kl. 19 hos JKL eller på Teams. 

Ad 16. drøftelse af kommunikation  

 
Venlig hilsen 
 
Lone Dyekjær 
Referent  
 
 


